



دائرة الصحة
DEPARTMENT OF HEALTH

ANNOUNCEMENT ON FELLOWSHIP APPLICATION 2021

PUBLIC

عام



ANNOUNCEMENT ON FELLOWSHIP APPLICATION 2021

FELLOWSHIP APPLICATION 2021

The Department of Health (DOH) is pleased to announce the central Fellowship Application process for medical graduates applying for fellowship programs across Abu Dhabi. The training programs are opened to all nationalities.

Fellowship online application will open in **March 1st - 31st, 2021** for all programs in the following facilities:

- Corniche Hospital
- Sheikh Khalifa Medical City
- Sheikh Shakhbout Medical City
- Tawam Hospital

ENTRY REQUIREMENTS

Each candidate is responsible to ensure he/she meets the following eligibility criteria:

- Medical school degree
- Internship certificate
- Specialization certificate Tier 2 or Tier 1 as per PQR 2017
- Residency program
- Applicant fulfil licensing requirements as per PQR 2017, including Gap of Practice

APPLICATION PROCEDURE

Application link will be available **March 1st - 31st, 2021**

For more information, please contact Medical Education Department on phone number 02 4193280/02 4193280 or through email medicaleducation@doh.gov.ae.



ANNOUNCEMENT ON FELLOWSHIP APPLICATION 2021

الإعلان عن بدء التسجيل في برامج الزمالة 2021

يسر دائرة الصحة في أبوظبي، أن تعلن عن فتح برامج التقديم لطلب الالتحاق في الزمالة لخريجي الطب. برامج الزمالة متاحة لجميع الجنسيات. سيبدأ فتح برنامج الطلبات الإلكتروني في 1 - 31 مارس 2021 ببرامج الزمالة في المنشآت الصحية التالية:

- مستشفى الكورنيش
- مستشفى توام
- مدينة الشيخ خليفة الطبية
- مدينة الشيخ شخبوط الطبية

الشروط المطلوبة للالتحاق في البرامج

يتوجب على جميع المرشحين لبرنامج الزمالة التأكد من شروط مؤهلات التقديم قبل تقديم الطلب الإلكتروني

- بكالوريوس في الطب البشري
- شهادة اتمام برنامج الامتياز
- شهادة الاختصاص المصنفة (Tier1 or Tier2) بناء على المعايير الموحدة لترخيص مزاولي المهن الصحية 2017
- شهادة اتمام برنامج الإقامة
- على جميع مقدمي الطلبات استيفاء متطلبات الترخيص بناء على المعايير الموحدة لترخيص مزاولي المهن الصحية 2017 بما في ذلك عدم الانقطاع عن العمل

طريقة التقديم:

سيتم تفعيل الرابط الإلكتروني للتقديم على صفحة الدائرة بتاريخ 1- 31 مارس 2021.

لمزيد من المعلومات حول برامج الامتياز التابع لدائرة الصحة – أبوظبي يرجى التواصل مع إدارة التعليم الطبي والامتحانات على هاتف رقم :
medicaleducation@doh.gov.ae او البريد الإلكتروني 02-4193740 / 02-4193280